

HEALTH, SAFETY AND ENVIRONMENT POLICY

LUBEREF prioritizes zero harm to employees, communities, and environment, embedded in culture and seen as key to success through implementing world-class HSE practices across environment, health, process, and occupational safety to protects our employees, contractors, communities, and the environment.

At **LUBEREF**, we are committed to:

- Eliminating all types of accidents occupational, process, or environmental accidents.
- Set accountability for safety and demonstrate visible safety leadership Manage HSE risks in compliance with applicable laws and regulations.
- Develop and sustain HSE competencies in the workforce. Design, construct, operate, and maintain facilities by the applicable environment, health, and safety laws and regulations, and utilize recognized industry safety practices, where applicable.
- Engage with contractors, suppliers, and others who are committed to HSE risk management to support compliance with applicable HSE policies and procedures. Continuously improve our HSE systems, performance, and personnel training by setting ambitious goals, allocating adequate resources, implementing global practices sharing and learning, and conducting routine reviews of our HSE performance and maturity.
- Report and investigate HSE incidents by Luberef policies, and perform a root cause analysis to assist in mitigating the potential reoccurrence of the incident.
- Promote off-the-job HSE and community awareness. Review and improve HSE performance continuously, and report it to relevant stakeholders.
- Evaluating our products and educating our employees, contractors, customers, and/or the public on their safe and environmental use.

سيــاسة الصحــة والسلامـــة والبيئـــة

تلتزم شركة **لوبريـف** بسلامة وصحة موظفينا والمجتمعات والبيئة, وإعطاء الئولوية لعحم ححوث الحوادث, وهو جزء من ثقافة شركة لوبريف ومفتاح النجاح من خلال تنفيذ ممارسات الصحة والسلامة والبيئة بمعايير عالمية لحماية موظفينا ومقاولينا ومجتمعاتنا والبيئة.

في لوبريـف, نحن ملتزمون بما يلي:

- الحد من جميع أنواع الحوادث المهنية, العملية أو البيئية.
- تحديد المسؤوليات وإظهار القيادة الواضحة للسلامة وإدارة مخاطر الصحة والسلامة والبيئة بما يتوافق مع القوانين واللوائح المعمول بها.
- تطوير واستدامة كفاءات الصحة والسلامة والبيئة في القوى العاملة. تصميم وبناء وتشغيل وصيانة
 المرافق وفقًا لقوانين ولوائح البيئة والصحة والسلامة
 المعمول بها, والاستفادة من ممارسات السلامة
 المعترف بها, حيثما ينطبق ذلك.
- الانخراط مع المقاولين والموردين وغيرهم من الملتزمين بإدارة مخاطر الصحة والسلامة والبيئة لدعم الامتثال لسياسات وإجراءات الصحة والسلامة والبيئة المعمول بها.
- التحسين المستمر لئنظمة الصحة والسلامة والبيئة لحى لوبريف والئدا، وتحريب الموظفين من خلال تحديد أهداف طموحة, وتخصيص الموارد الكافية, وتنفيخ تباحل الممارسات العالمية والتعلم, وإجرا، مراجعات روتينية للصحة والسلامة والبيئة في شركة لوبريف حسب الئداء.
- قم بالببلاغ عن حوادث الصحة والسلامة والبيئة والتحقيق فيها وفقًا لسياسات شركة لوبريف, وإجراء تحليل السبب الجذري للمساعدة في التخفيف من احتمال تكرار الحادث.
- تعزيز الصحة والسلامة والبيئة خارج العمل والوعي المجتمعي. مراجعة وتحسين أداء الصحة والسلامة والبيئة بشكل مستمر, وإبلاغ أصحاب المصلحة المعنيين بذلك.
- تقييم منتجاتنا وتثقيف موظفينا ومقاولينا وعملائنا و/أو الجمهور بشأن استخدامها الآمن والصديق للبيئة.

